
DET ORDINÆRE VALG REPRÆSENTANTSKABSMØDE

ONSDAG DEN 2. NOVEMBER 2022 KL. 20:00 I EFOREN

REP – Gør en forskel!
Dagsorden
1 Valg af en dirigent og to stemmetællere

2 Godkendelse af referat fra generalforsamlingen d. 4 Oktober 2022

3 Meddelelser til/fra formandskabet
- Studiekontrol - vindere og ny process.
- Velkommen til Anders.

4 Meddelelser til/fra bogholderiet

5 Meddelelser til/fra bestyrelsen

6 Meddelelser til/fra inspektøren
- Brandregler
- Madaffald

7 Meddelelser til/fra øvrige udvalg

8 Forslag til afstemning
- Lukning af kollegiets sauna frem til d. 1. april 2023.
- Badmintonklubben søger midler til leje af KP hallen.
- Ændringer af regulativ for fremleje.

9 Stillinger på valg
- 2 medlemmer af fondsøgnings

udvalget til at søge midler til
solcellerne.

- 4 Bartendere.

10 Eventuelt.
- Huslejestigninger og prisstigninger i vaskeriet - Se sidste side.
- Baggrund og spare sedlen.
- Spørgsmål eller undren?

Resterende bevillinger 1/9 til 28/2

Bevillinger fra REP 18.000 ,-

Kommende Fester Efterårsfest - 29.10
Frivilligfest - 4.11

Introfest - 11.11
Ottos fødselsdag - 23.11

Penge bevilget af repræsentantskabet siden marts 2022
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- 2.000 kr til leje af en skumkanon til mini-roskilde festival (april)
- 41.187 kr til Otto Festival, til hovednavne og generelt tilskud (marts+april)
- 4.845 kr til boldklubben (april)
- 2000 kr til Krea klubben (september)

1. Forslag om at lukke kollegiets sauna frem til 1. april
Energikrisen rammer, så vi ser løbende på nogle tiltag for at mindske vores
strømforbrug. Derfor foreslår vi, at lukke kollegiets sauna frem til d. 1. april 2023.
Det er selvfølgelig et mindre forslag, men mange bække små.

2. Badminton Klubben søger midler til leje af KP-hallen
Badminton klubben søger 15.540 kr til leje af KP hallen i 28 uger, (fra november til
maj). De vil gerne leje hallen hver tirsdag aften.

3. Forslag om ændring af regulativ for fremleje
Vi foreslår at følgende ændringer af regulativet for fremleje:

- Fremleje skal fortsat godkendes senest 14 dage før den starter, men behøves
ikke længere starte d. 1. i måneden.

- Fjerne kravet om stempel ved studiedokumentation.
- Depositum må udgøre mellem 1 og 3 måneders leje (lige nu må det kun

udgøre præcis 4000 kr).
I forhold til første punkt plejede vi, at syne værelserne inden fremlejeforholdet begyndte, og
derfor skulle det starte d. 1. i måneden. Vi stoppede dog omkring 2019 med, syn i
forbindelse med fremleje, så de regler er ikke længere nødvendige.

2



Energikrise og prisstigninger på kollegiet
Som nævnt til generalforsamlingen, begynder energikrisen og specielt de høje elpriser, at
tage fat i kollegiets økonomi. Vi er ved at se på hvordan vi smartest kommer gennem krisen,
både ved at se på hvordan der kan spares i det eksterne regnskab og vi vi vil også give
nogle råd til at spare på el/varme. Desværre kommer vi dog ikke helt uden om krisen, og
derfor vil der komme følgende stigninger:

- Huslejen stiger pr 1. februar 2023 med 170 kr om måneden (så den lander på 2745
kr).

- Priserne stiger på vaskeri så det fremover vil koste 15 kr at vaske på under 60 grader
og 17 kr at vaske på 60 grader eller derover.

- Tørretumbleren stiger til 9 kr pr kvarter.

Priserne på vaskeri og tørretumbler stiger da deres udgifter er steget. Prisen på tørretumbler
stiger relativt meget, da elprisen er mere end fordoblet, og tørretumblerne bruger enormt
meget strøm.

Grunden til huslejestigningen er, at energikrisen har presset kollegiets økonomi siden marts
måned. KAB mente i april at det var tilstrækkeligt med en huslejestigning på 30 kr, men det
har vist sig langt fra at være nok. Vi har altså i princippet haft en kunstig lav husleje de sidste
8 måneder, og derfor er det en større stigning i denne omgang. Dog slipper vi fortsat billigt,
da huslejestigningen er langt under inflationen.
KAB har redegjort for de udgifter og forventninger, der ligger til grund for huslejestigningen,
og vi kan tilføje at stigningen er baseret på en ret optimistisk forventning til vores fremtidige
udgifter.
Vi håber at huslejestigningen er midlertidig, men det er svært at sige noget om på
nuværende tidspunkt. Det afhænger af en masse eksterne faktorer, som vi ikke har
indflydelse på.

Solcellerne vil forhåbentlig hjælpe med at dække omkring 20% af vores strømforbrug. Dog
er der lige nu så meget pres på solcellemarkedet, at det ikke giver mening at indregne dem,
før vi er længere i projektet.
Udover solcellerne er vi ved at se hvilke steder, der kan spares/optimeres for at holde
udgifterne nede. Dog går alene vores elregning omkring 50.000 over budget hver måned, så
vi kommer ikke uden om prisstigningerne.

Hvis der er spørgsmål eller kommentarer til huslejestigningerne, vil vi gerne høre det til
REP-mødet.
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